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Abstract (en)
This tile comprises at least two walls (2, 2'; 3, 3', 3") separated from each other by means of bracing structures (3a to 3d; 4, 5 and 5') which
participate in the formation of at least one chamber (6) which is capable of receiving a filler product (13, 20, 22), each wall (2, 2'; 3, 3') being
secured to the first wall by being connected thereto by its peripheral edges (3a to 3d) and, if appropriate, by its parts in contact with the bracing
structures (4, 5, 5'). <IMAGE>

Abstract (fr)
Cette dalle comprend au moins deux parois (2,2' ; 3,3', 3") séparées |'une de I'autre par des structures (3a a 3d ; 4,5 et 5') d'entretoisement
participant a la constitution d'au moins une chambre (6) apte a recevoir un produit de remplissage (13,20,22), chaque paroi (2,2' ; 3,3') étant
solidaire de la premiere en lui étant liée par ses bords périphériques (3a a 3d) et, eventuellement, par ses parties en contact avec les structures
d'entretoisement (4,5,5").
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